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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ  

П Р О Т О К О Л  №  3 0  

 

 

 

от  заседанието на Постоянната  комисия по Финанси и бюджет, проведено на 

10.09.2020 г. 

 

Днес, 10.09.2020 г., от 9:00 ч. дистанционно чрез платформата CISCO Webex Meeting на 

Столична община се проведе  заседание на Постоянната  комисия по Финанси и бюджет. 

 Заседанието беше открито от  председателя на комисията по Финанси и бюджет г-н Георги 

Георгиев в 9:00 ч. 

При направената проверка на кворума беше установено, че към началото на заседанието участват 

онлайн чрез платформата CISCO Webex Meeting – връзка  12 общински съветници, както следва: 

1.Георги Георгиев – председател; 

2.Стефан Марков – зам. председател 

3. Иван Таков 

4. Зафир Зарков 

5. Екатерина Йорданова 

6.Радослав Абрашев 

7.Христиан Петров 

8.Борислав Иванов 

9.Методи Лалов 

    10. Владислав Панев  

11.Петко Димитров 

    12.Михаил Ставрев     

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, 
http://www.sofiacouncil.bg 
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   поради което,  заседанието може  да бъде проведено 

Георги Георгиев – председател на комисията: Уважаеми колеги, имаме и 

извънредна точка, която трябва да бъде включена на сесията и съответно да бъде разгледана 

от нашата комисия, а именно: Доклад от кмета на Столична община, който ви е насочен в 

системата, за освобождаване по негова молба на инж. Ангел Джоргов като член на Съвета 

на директорите на Столичен „Метрополитен“ от 3 септември 2020 година,  иска да бъде 

освободен, в която връзка всъщност е и съдържанието на доклада. 

Така, че към първоначално обявените четири точки от дневния ред трябва да 

разгледаме като комисия, на която е разпределен и този доклад. 

Председателят на комисията предлага да бъде гласуван дневния ред, с 

предложеното изменение, а именно да се разгледа допълнителна точка - Доклад вх. № 

СОА20-ТД26-8499/1/09.09.20 г. от Йорданка Фандъкова – кмет на СО, относно промяна в 

състава на Съвета на директорите на „Метрополитен“ ЕАД, както следва: 

Поименното гласуване е както следва: 

  

№ Поименно гласуване:   

1 Георги Георгиев – председател За 

2 Стефан Марков - зам. председател За 

3 Иван  Таков - зам. председател За 

4 Зафир Зарков За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Радослав Абрашев За 

7 Христиан Петров За 

8 Борислав Иванов За 

9 Методи Лалов За 

10 Владислав Панев За 

11 Петко Димитров За 

12 Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.:  
                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема дневния ред за заседанието на комисията, с предложеното допълнение и изменение. 

Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 2. 

Георги Георгиев - колеги, с оглед на изискването на Правилника за поименно 

гласуване, като тук молбата ми е да чуя и мнението на колегата Лалов, ако прецени. Според 

мен поименното гласуване може да бъде отчетено като такова без да изброявам всеки път 

имената на общинските съветници, тъй като начина, по който процедираме до момента 

знаете е, че изрично ви питам  кои са „против“, кои са „въздържали се“ и като за останалите 

се приема, че са „за“. 

Имате ли нещо против по този начин да продължим гласуванията, тъй като 

знаете, на първо място, че това е процесуална икономия на правен език, тоест по-бързо ни 

позволява да работим. 

На второ място, досега не сме имали проблем с отчитането на гласовете и някой 

да е бил зачетен, като „за“ когато е бил против, искате ли да вземете отношение по този 
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процедурен въпрос, който искам да поставя на Вашето внимание? Тоест да разбирам, ли че 

няма възражения?  

Методи Лалов: Предполагам да, господин председател. 

Георги Георгиев: Добре, благодаря Ви. 

Отново ще кажа, че всеки път достатъчно бавно изброяваме гласуването по 

начин, по който да е ясно за какво става въпрос, но не мисля, че досега сме имали случай да 

сме отчели неправилно, а да изброявам всеки път дванадесет съветници и аз, тринадесет 

души по всяка една от точките при положение, че имаме четиридесет точки и досега не сме 

имали спорове за отчитане на гласуването, според мен е нецелесъобразно и загуба на време. 

 По т. 1 от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-ВК66-6831/20.08.20 г. относно Приемане на 

Годишен отчет за касовото изпълнение на бюджета на Столична община към 31.12.2019 г. от Й. 

Фандъкова 

-Отчет вх. № СОА20-ВК66-7039/28.08.2020 г. от Йорданка Фандъкова – кмет на СО, относно 

дейността по придобиване, управление и разпореждане с общинска собственост за 2019 г. и изпълнение 

на програмата за придобиване, управление и разпореждане с общинска собственост за 2019 г. /за 

сведение/             

Георги Георгиев: Колеги, по този доклад имаме едно становище на комисия, която не подкрепя 

доклада и това е Комисията по архитектура, на проведено свое заседание. 

Владислав Панев: Бюджетът за 2019 година и касовото му изпълнение общо взето за пореден 

път показва че, Общината трудно може да изпълни инвестиционната си програма за поредна година. 

Така, че до голяма степен приеманите бюджети от Общинския съвет изглеждат пожелателни и аз 

разбирам много добре, че няма как да се предвиди цялата инвестиционна програма, която може да бъде 

извършена за предишни години особено за 2020-та, когато имаме и коронакриза, все пак говорим в 

момента за предишната година. Така, че ми се струва, че е редно Общинският съвет и администрацията 

да подготвят бюджети, които са по-близо до действителността. Благодаря Ви. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.ПК по финанси и бюджет като водеща подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1 Георги Георгиев – председател За 

2 Стефан Марков - зам. председател За 

3 Иван  Таков - зам. председател Против 

4 Зафир Зарков За 

5 Радослав Абрашев За 

6 Екатерина Йорданова За 

7 Христиан Петров За 

8 Борислав Иванов За 

9 Методи Лалов Против 

10 
Владислав Панев 

Въздържал 

се 

11 
Любомир Георгиев 

Въздържал 

се 

12 Петко Димитров Против 

13 Михаил Ставрев против 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 7 

                                Против 4 

                               Въздържали се 2 
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По т. 2 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА20-ВК66-5890/20.07.2020 г. относно промяна на 

бюджета на Столична община за II-ро тримесечие на 2020 г. от Д. Барбалов 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.ПК по финанси и бюджет като водеща подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Георги Георгиев – председател За 

2 Стефан Марков - зам. председател За 

3 
Иван  Таков - зам. председател 

Въздържал 

се 

4 Зафир Зарков За 

5 Радослав Абрашев За 

6 Екатерина Йорданова За 

7 Христиан Петров За 

8 Борислав Иванов За 

9 
Методи Лалов 

Въздържал 

се 

10 
Владислав Панев 

Въздържал 

се 

11 
Любомир Георгиев 

Въздържал 

се 

12 Петко Димитров 

Въздържал 

се 

13 
Михаил Ставрев 

Въздържал 

се 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се 6 

 

По т. 3 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА20-ВК66-7130/02.09.2020 г. относно частично 

освобождаване от категория лица от заплащане на такса по чл. 30, т. 1б и т. 1в, предложение първо от 

Наредбата за определяне и администриране на местни такси и цени на услуги, предоставяни от 

Столична община 

Георги Георгиев: Ще помоля господин Стефан Марков като заместник-председател на 

комисията да води заседанието по тази точка, тъй като съм един от вносителите на доклада. 

Стефан Марков: Благодаря,  господин Георгиев! 

Колеги, ако искате накратко да представите доклада. Мисля, че е ясно за какво става 

въпрос, тъй като и в другите комисии вече беше представен. 

Заповядайте, господин Георгиев! 

Георги Георгиев: Уважаеми колеги, по въпросите с борба с икономическите последици 

за бизнеса в София от COVID-19 винаги сме били единодушни. Този доклад е продължение на пакета 

от мерки, които изработихме заедно с колеги от всички политически групи и бих искал през пролетта 

като първа стъпка във връзка с това и след проведени разговори с представители на заинтересовани 

лица, предлагаме на Вашето внимание доклада, като използвам възможността още веднъж да благодаря 

за разбирането и за помощта на икономистите и финансистите от различни партии, като господин 

Таков, като господин Панев, които не веднъж досега са ни подкрепяли в тези мерки. 

https://council.sofia.bg/documents/20182/863322/%D0%A1%D0%9E%D0%9020-%D0%92%D0%9A66-5890.pdf/c6a6283a-3d8a-4568-8152-dbfe2e95c4bb
https://council.sofia.bg/documents/20182/862778/%D0%A1%D0%9E%D0%9020-%D0%92%D0%9A66-7130.pdf/035147c8-9694-45ed-941a-85a6fd14920f
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Разбира се, всяка помощ може би не е достатъчна, но в конкретния случай по наше мнение 

е полезна за бизнеса, за да дадем възможност освобождавайки частично от плащането на такса 

„Тротоарно право“ да понесат по-леко последиците за бизнеса си. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.ПК по финанси и бюджет като водеща подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Георги Георгиев – председател За 

2 Стефан Марков - зам. председател За 

3 Иван  Таков - зам. председател За 

4 Зафир Зарков За 

5 Радослав Абрашев За 

6 Екатерина Йорданова За 

7 Христиан Петров За 

8 Борислав Иванов За 

9 Методи Лалов За 

10 Владислав Панев За 

11 Любомир Георгиев За 

12 Петко Димитров За 

13 Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 13 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т. 4  от дневния ред: Доклад вх.№СОА19-ВК66-8574/3/03.09.2020 г. относно участие на 

Столична община в европейски проект „Подобряване на иновативните възможности за съвместно 

възстановяване на местните райони“  (AGORA – Advancing innovative cogeneration Options for 

Revitalising local Areas) по Програма за транснационално сътрудничество „Дунав“ (2014-2020) на 

Европейския съюз от Т. Чобанов 

  

Доц. д-р Тодор Чобанов – зам. кмет на СО, представя доклада.  

 

Георги Георгиев: Благодаря Ви, доц. Чобанов! 

Бих искал да изразя личното си мнение, а именно за това, че по-скоро задоволство от 

работата на ръководеното от Вас Направление в частта, в която разбира се имам досег по отношение 

на финансирането, за това че се търсят и използват всякакви възможности за привличане на европейско 

безвъзмездно финансиране, с което веднъж се осигуряват нови възможности за опазване веднъж на 

културно-историческото ни наследство за подобряване на градската среда, а на второ място се 

освобождава ресурс от общинския бюджет, който може да бъде използван за други от многото важни 

направления, които имаме. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

 

1. ПК по финанси и бюджет като водеща подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1 Георги Георгиев – председател За 

https://council.sofia.bg/documents/20182/862778/%D0%A1%D0%9E%D0%9019-%D0%92%D0%9A66-8574-3.pdf/96fd7ebf-d534-4ae4-9616-11c2c00f3e19
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2 Стефан Марков - зам. председател За 

3 Иван  Таков - зам. председател За 

4 Зафир Зарков За 

5 Радослав Абрашев За 

6 Екатерина Йорданова За 

7 Христиан Петров За 

8 Борислав Иванов За 

9 Методи Лалов За 

10 Владислав Панев За 

11 Любомир Георгиев За 

12 Петко Димитров За 

13 Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 13 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По доп. т.1  от дневния ред:  Доклад вх. № СОА20-ТД26-8499/1/09.09.20 г. относно промяна в 

състава на Съвета на директорите на „Метрополитен“ ЕАД от Й. Фандъкова 

Георги Георгиев - уважаеми колеги, по отношение на този доклад Общинският съвет не 

действа като орган на местно самоуправление, а като принципал упражняващ правата на общината като 

едноличен собственик на капитала на съответното търговско дружество.  

По Закон когато сме сезирани с молба от съответен член на Съвета на директорите на 

търговско дружество да бъде освободен нямаме основания да откажем това. В съответния проект за 

доклад се посочва, че е постъпила такава молба от 3 септември 2020 година от доктор. инж. Ангел 

Джоргов, с която той заявява желанието си да бъде освободен като член на Съвета на директорите, като 

проекта за решение, който се предлага е да се освободи инж. Джоргов от Съвета на директорите без да 

бъде освободен от отговорност, като съответно разбира се, възлага на кмета на Столична община да 

предприеме другите съпътстващи дейности по отношение на прекратяване на Договора за управление. 

В мотивите си инж. Джоргов посочва появили се ангажименти, които ще възпрепятстват 

изпълнение на задълженията, които има като член на Съвета на директорите в дружеството. 

  Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1. ПК по финанси и бюджет като водеща подкрепя доклада с приложения проект за решение 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Георги Георгиев – председател За 

2 Стефан Марков - зам. председател За 

3 Иван  Таков - зам. председател За 

4 Зафир Зарков За 

5 Радослав Абрашев За 

6 Екатерина Йорданова За 

7 Христиан Петров За 

8 Борислав Иванов За 

9 Методи Лалов За 

10 Владислав Панев За 
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11 Любомир Георгиев За 

12 Петко Димитров За 

13 Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 13 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

 

Поради изчерпване  на дневния ред на заседанието, председателят на ПК по финанси и бюджет  

закри заседанието  в 9:25 ч. 

Протоколът е изготвен на  14.09.2020 г. 

 

        Изготвил: Емилия Даскалова 

 

/Главен експерт/ 

 

Председател на постоянната  

комисия по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 
               /п/ 

ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ 

                        [дата на подписване] 

 

Зам.-председател на постоянната  

комисия по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

                /п/ 

    СТЕФАН МАРКОВ 

                       [дата на подписване] 

 

Зам.-председател на постоянната  

комисия по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

               /п/ 

       ИВАН ТАКОВ 

                     [дата на подписване] 

 

 

 


